
Verslag van eerste bijeenkomst van het Wijkoverleg Nesselande 
 
Genodigden:  Wonio, werf Prins Alexander van GW, OBR, Roteb, Politie, Stadstoezicht, dS+V/Verkeer,  
  Woonbron en SBA, 
 
Aanwezig:   (vertegenwoordigers van) Wonio, OBR, Roteb, Politie, Stadstoezicht, dS+V/Verkeer,  
  Woonbron,  SBA, Sonor en bewoners (zie presentielijst) 
 
Datum:   Dinsdagavond 17 maart 2009 van 19.30-22.30 
 
Locatie:  De Kristal, Cypruslaan 406.  
 
 
 
1. Huishoudelijke mededelingen 
Erik Pot opent de vergadering en stelt voor te starten met een voorstelrondje. Tevens verzoekt hij 
aanwezigen de presentielijst te tekenen en vraagt of er mensen zijn die bezwaar hebben tegen het maken 
van een foto voor het wijkblad Nesselanders en de website van deelgemeente. Er zijn hiertegen geen 
bezwaren geuit. Hij  geeft een toelichting op de agenda en geeft het doel en de bedoeling aan van dit 
overleg 
 
2. Doel 
Erik schetst kort de historie van het overleg met de wijk en de overgang van ontwikkeling naar beheer. 
Erik geeft aan dat deze 1e bijeenkomst vooral bedoeld is om informatie uit te wisselen, "de klokken gelijk 
te zetten" en verder te overleggen over hoe we samen tot de invulling van het Iwap  (integraal 
wijkactieprogramma) voor Nesselande kunnen komen. 
Hij legt uit dat het doel van het wijkoverleg is om een platform te bieden voor alle betrokken instanties om 
het functioneren van de wijk te bespreken en zonodig samen te zoeken naar mogelijkheden om het 
functioneren van de wijk te verbeteren. Het wijkteam kan zaken die niet via het reguliere traject kunnen 
worden opgepakt in het Iwap melden en op die manier problemen integraal oppakken en monitoren. Het is 
nadrukkelijk niet de bedoeling om allerlei kleine probleempjes in de buitenruimte te bespreken; die 
behoren te worden gemeld via 0800-1545. Het is de bedoeling dat we op “een niveau hoger” gaan zitten 
en  kijken hoe we zaken die niet goed lopen structureel kunnen verbeteren of afstemmen en waar nodig 
van budget moeten voorzien. 
 
3. Deelnemers 
De agenda voor dit overleg is wijd verspreid. Deze eerste bijeenkomst wordt nu breed bezocht maar 
deelname aan dit overleg zal wisselend aan de hand van de agenda kunnen zijn, dit geldt zowel voor de 
diensten als voor de vertegenwoordiging vanuit het wijkteam Nesselande. Dus niet iedereen hoeft er 
persé elke keer bij te zijn;  
 
Erik meldt dat vanuit de deelgemeente is besloten dat er geen bestuurder bij dit overleg aanwezig zal zijn 
bij dit overleg. 
 
Jan Lemmers geeft aan dat inmiddels een aantal bewoners voor dit overleg interesse heeft getoond en 
dat Wonio de samenstelling van hun vertegenwoordiging ook wil laten afhangen van de agenda. 
 
Tanja Sissing vraagt in hoeverre er ruimte is voor het bespreken van problemen in Holland Glorie. 
Vertegenwoordigers van de diensten vragen in hoeverre er een overlap is met de reeds bestaande 
overleggen zoals Beheerplan badplaats. 
 
Ten aanzien van lopende overleggen zoals beheerplan badplaats en Hollands Glorie wordt besloten deze 
zo te laten lopen en in dit overleg alleen op hoofdlijnen een terugkoppeling te krijgen en tot 
probleemsignalering te beperken, maar de eventuele verdere aanpak separaat te houden van dit overleg. 
We moeten voorkomen dat we dingen dubbel gaan bespreken. Deze overleggen zijn als het ware een 
soort werkgroepen. 



 
Er wordt gevraagd naar de inhoud van het Beheerplan badplaats. Erik zegt toe dit te mailen. 
 
Daniëlle Hirschfeld vraagt of Hollands Glorie ook wordt vertegenwoordigd door Wonio. Ze geeft aan dat ze 
al enige tijd bezig zijn een buurtcommissie op te richten maar dat overal tegen muren aan lopen. 
 
Margot Schweitzer geeft aan dat problemen in Hollands Glorie bekend zijn, dat er een Groepsaanpak op 
is ingezet en er nu een Huiskamerproject loopt. 
 
Enkele bewoners van Hollands Glorie geven aan dat ZIJ daar niet over worden geïnformeerd en niet om 
hebben gevraagd. De aandacht gaat volgens hun naar de probleemveroorzakers en niet naar de 
probleemhouders. De probleemhouders wordt niet gevraagd wat ze willen en waar ze het meest last van 
hebben. 
 
Jan Lemmers geeft aan dat Wonio een stichting is voor alle Nesselanders en ook de bewoners van 
Hollands Glorie daar gebruik van kunnen maken. Er wordt afgesproken dat de vertegenwoordigers van 
Hollands Glorie aansluiting zoeken bij Wonio en wellicht deel kunnen uitmaken van het 
communicatiepanel. 
Erik Pot zegt toe dat op zeer korte termijn een vergelijkbaar overleg specifiek over de problemen in 
Hollands Glorie wordt georganiseerd. 
 
4. Beheer van de wijk door de diensten 
Erik schetst het systeem van rollen, taken en verantwoordelijkheden en hoe de gemeente Rotterdam 
globaal is georganiseerd. Ook wie wat betaalt en wat de stand van zaken is t.a.v. de overdracht van 
beheer van de buitenruimte van OBR naar deelgemeente. 
 
Wim van Tiggele vraagt of er in dit overleg ook zaken kunnen worden aangedragen door diensten waar ze 
tegen aanlopen bij de uitvoering. Nicole Majoor geeft aan dat dit zeker kan via dit overleg en dat hopelijk 
via dit overleg ook duidelijker kan worden welke instantie wat doet en wat de diensten voor beleid hebben 
en wat daarvan vastligt qua inzet en waar zit ruimte om –op basis van behoefte- met inzet te schuiven. 
Ook het samen en integraal optrekken en het informeren van bewoners over “huisregels” binnen  
Nesselande zal een terugkerend punt zijn in dit overleg. 
 
Voorgesteld wordt om de beleidsplannen van de diensten nader te bezien en ze in de volgende 
overleggen themagewijs nader toe te lichten. Bekeken zal worden wie wanneer presenteert. Het wijkteam 
benadert de diensten hierover. 
 
5. WAP 
Erik legt uit wat de bedoeling is van een Iwap en op welke manier deze tot stand kan komen.  
Er wordt verwezen naar de met de agenda meegezonden brief van wethouder Baljeu en de flyer. Het is 
de bedoeling om voor iedere wijk een IntegraalWijkActieProgramma (IWAP) te maken. De IWAP moet 
vóór 1 juli worden vastgesteld en niet, zoals in de brief staat, voor 1 april. Zoals uit de brief van wethouder 
Baljeu kan worden opgemaakt is het de bedoeling om aan de hand van kwantitatieve en kwalitatieve 
gegevens te bezien welke vraagstukken in de wijk speciale aandacht vragen en welke in aanmerking 
komen om op te nemen in het IWAP. 
 
De bronnen voor de Iwap zijn volgens het wijkteam als volgt: agendapunten deelgemeente, 
agendapunten diensten en agendapunten bewoners. De aanwezigen stemmen hier mee in. Via de 
Analyse die voor Nesselande is opgesteld hebben we al wat basis gegevens over de wijk. Van de 
aanwezigen hier vandaag horen we graag wat er namens de bewoners in het IWAP opgenomen zou 
moeten worden. 
 
Er wordt een “rondje” gedaan met de vraag “wat denk jij dat in het IWAP zou moeten worden 
opgenomen”. 
  

1. IWAP invullen d.m.v. groepjes gevuld met de DG/bewoners/diensten  



2. Openingstijden bibliotheek uitbreiden 
3. Fijnstof Rijksweg A-20 aanpakken 
4. Oplossen financieringsprobleem zodat beheer en onderhoud buitenruimte goed wordt opgepakt 
5. Verbeteren van bewonersgedrag rond gebruik vuilcontainers 
6. Verbeteren parkeergedrag bewoners 
7. Bewegwijzering en verkeersbebording (en handhaving daarop) binnen de wijk 
8. Verbeteren inrichting van diverse speelplekken (met name Hollands Glorie) 
9. Snelheidsremmende maatregelen 
10. Verbeteren onderhoud/uitbreiden groenvoorzieningen 
11. Parkeergedrag Jan Sluijterstraat e.o (8.1) en middenberm LvAG aanpakken 
12. Voorzieningen voor kinderen (speel) <10-12 (in de wijk) en voor jongeren ouder dan 12 jaar 
13. Verbeteren uitzicht vanuit zijstraten op Laan van AG  
14. Voorkomen inbraak in nog op te leveren en net opgeleverde woningen 
15. Optimaliseren van weginrichting, bebording en bijbehorende verkeersbesluiten 
16. Glas vervuiling op strand en straat voorkomen/tegengaan 
17. Aanpak onafgebouwde woning Waterwijk i.v.m. aanzicht en veiligheid /  

aandacht voor gevolgen van bouwterugval 
18. Wateroverlast in Waterwijk (grondwaterpeil en watergangen staan te hoog) 
19. Speelplek in Waterwijk voor oudere jeugd 
20. Onderhoud “lintenwegen” weg en groen, aanblik en veiligheid.  
21. Hondenbeleid handhaven/aanscherpen + meer voorzieningen aanbieden (meer uitlaatgebieden 

en faciliteiten; zakjes, bakken etc.) 
22. Onderhoud noordoever Zevenhuizerplas 
23. Ontwikkelen van een gedeelde pedagogische wijkvisie door kinderen/jongeren/bewoners met 

regierol voor de deelgemeente 
24. Kinderopvang uitbreiden 
25. Meer sportvoorzieningen 
26. Onderzoek hoogspanningsmasten 
27. Nachtbus doortrekken naar Nesselande 

 
Erik Pot dankt iedereen voor zijn bijdrage en zegt toe naar deze punten te kijken en te onderzoeken of dit 
mogelijke onderwerpen voor het Iwap zijn en zo niet door wie het dan wordt opgepakt. In het volgende 
overleg wordt dit teruggekoppeld. 
 
6. Afsluiting en vervolg 
Het volgende overleg zal plaatsvinden op dinsdagavond 21 april 2009 op dezelfde tijd en plaats. 
Het verslag van dit overleg wordt gezonden aan de namen op de presentielijst samen met de agenda voor 
het volgende overleg en Wonio zal de publicatie op Nesseweb verzorgen. 
 
7. Rondvraag 
Er word nog gevraagd of er nog een creatievere manier te vinden is om de informatie voor de IWAP 
boven tafel te krijgen (bijv. via een spel). De meeste aanwezigen vinden dat het prima gaat zoals het 
vanavond ging. 


